
编号：L-IIE-IRC-OL-C24010

日期：2024 年 3 月 27 日

邀请函

敬致：淮南联合大学

为建立友好、和谐的国际合作关系，加强双方友谊，我校诚挚邀请以下代表于

2024 年 5 月份到访马来西亚雪兰莪新纪元大学学院，探讨合作机会、加深双方之间的

了解和友谊，共同促进双方学术与教育事业的进步。代表团成员信息如下：

姓名 性别 出生年月 职务

李辉 男 1964 年 10 月 15 日 淮南联合大学校长

朱银斌 男 1979 年 4 月 26 日 淮南联合大学组织人事部部长

马莹 女 1969 年 11 月 17 日 淮南联合大学人文与外国语学院院长

（随团翻译）

孙晓东 男 1981 年 5 月 8 日 淮南联合大学教务处处长

方厚加 男 1972 年 10 月 8 日 淮南联合大学信息工程学院院长

赵东贤 女 1979 年 3 月 20 日 淮南联合大学医学院副院长

殷切期盼贵校领导团队的莅临，共同探讨合作机会，为两校的发展开辟新的道路。

如有垂询或赐覆，敬请联系本院，电邮：iie@newera.edu.my。期待您的到访。

顺颂

时祺

__________________

莫顺宗教授

马来西亚新纪元大学学院 校长



 

Ref. No.: L-IIE-IRC-OL-C24010 

Date : 27th March 2024 

 

Mr, Lee Hui 

President, 

Tel: + 0554-6862600  

Huainan Union University, 

Add: Changshan N Rd, 

Tianjiaan, 

Huainan,  

232063 Anhui,  

China. 

 

Dear President Lee Hui, 

 

RE: INVITATION LETTER 

For the purpose of deepening collaboration between New Era University College (NEUC) and 

Huainan Union University in academic research, we kindly invite a Huainan Union University 

delegation to pay a visit to NEUC in May 2024. 

 

Members of the delegation as below: 

Name Gender Date of Birth Position 

Lee Hui Male 1964.10.15 
President of Huainan Union 

University 

Zhu Yinbin Male 1979.4.26 

Director of Organization 

and Human Resources 

Department of Huainan 

Union University 

Ma Ying Female 1969.11.17 

Dean of School of 

Humanities and Foreign 

Languages of Huainan 

Union University 

(Translator) 



 

Sun Xiaodong Male 1981.5.8 

Director of Academic 

Affairs of Huainan Union 

University 

Fang Houjia Male 1972.10.8 

Dean of School of 

Information Engineering of 

Huainan Union University 

Zhao Dongxian Female 1979.3.20 

Vice Dean of School of 

Medicine of Huainan Union 

University 

 

We are pleased that lectures and discussion will be conducted between faculty members of 

two universities on campus. We also happy to assist you in conducting the research project by 

making appropriate arrangements for field trips/visits to local media, Chinese communities, 

universities and schools.  

 

It is my understanding that the trip and all expenses while in Malaysia will be funded by your 

organization.  

 

We look forward to welcoming you to NEUC. I am certain that will be a productive and 

rewarding experience for both of us. Should you require any additional assistance please feel 

free to contact at iie@newera.edu.my. 

 

 

Yours Truly,  

 

 

 

 

__________________________ 

Professor Dr. Mok Soon Chong 

Vice-Chancellor, New Era University College, 

Malaysia. 


